

哥林多前书十三1-13

国际释经应用系列《哥林多前书》：最大的是爱

导师们阅读页面：295-305页

1. 追求渊博的智慧、成就、自我牺牲和恩赐等，可以没有爱吗？如果有爱又是怎么样呢？
2. 我们如何才能保持良好的平衡而不盲目地去爱呢？请提供个人例子和圣经中的例子。
3. 虽然说方言、先知讲道和知识会停止并消失，但对我们这个不完美的世界和不完美的教会来说，它仍然是重要的。属灵的恩赐是什么呢？我们应当如何看待属灵的恩赐？

Passage: 1 Corinthians 13:1-13

TNIVAC coverage: The Pre-eminence of Love

Reading for teachers: pg. 258-266

1. Can profound wisdom, achievements, self-sacrifice and spiritual gifts, etc., be pursued without love? What would it be like if these were to be pursued with love?
2. How can we maintain a healthy balance and not love blindly? Please illustrate with personal examples as well as illustrations from the scriptures.
3. Even though speaking in tongues, prophecy and knowledge will cease and eventually come to pass, they are still important in our imperfect world and church. What exactly are spiritual gifts? What then should our attitude towards them be?